



## NBRCMRT Privacy Statement

The New Brunswick Regulatory College of Medical Radiation Technologists (NBRCMRT) is governed by *An Act to Incorporate the New Brunswick Regulatory College of Medical Radiation Technologists*, SNB 2024, ch. 23 (the “Legislation”). The NBRCMRT’s object is to regulate the practice of medical radiation technology and govern its members in order to serve and protect the public interest. In doing so, the NBRCMRT may collect, use and disclose personal information regarding applicants for membership, members, persons holding themselves out as members, members’ patients, and others, for the purpose of the administration and enforcement of its legislation. The NBRCMRT only collects and uses personal information in connection with its regulatory function. All reasonable steps shall be taken to protect and maintain the confidentiality of any personal information collected in all formats (paper, digital, electronic, and verbal).

## Déclaration de confidentialité de l’OTRMNB

L’Ordre des technologues en radiation médicale du Nouveau-Brunswick (OTRMNB) est régi par la *Loi constituant l’Ordre des technologues en radiation médicale du Nouveau-Brunswick*, SNB 2024, ch. 23 (la « Loi »). L’OTRMNB a pour objectif de réglementer la pratique de la technologie de radiation médicale et de régir ses membres afin de servir et de protéger l’intérêt public. À cette fin, l’OTRMNB peut recueillir, utiliser et divulguer des renseignements personnels concernant les candidats à l’inscription, les membres, les personnes se présentant comme membres, les patients des membres et d’autres personnes, au but d’administrer et d’appliquer sa législation. L’OTRMNB ne recueille et n’utilise des renseignements personnels que dans le cadre de sa fonction de réglementation. Toutes les mesures raisonnables doivent être prises pour protéger et préserver la confidentialité de toute information personnelle recueillie sous quelque forme que ce soit (papier, numérique, électronique et verbal).